
 
PROTOKÓŁ  NR 70.2012   

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia 11 grudnia 2012.   

 
 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert  Szydlik        -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak   -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur             -   Czonek Komisji 
5. Tadeusz Sasin          -   Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
 
1. Paweł Marcin Bednarczyk – Burmistrz  
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Informacja dotycząca budżetu gminy i planowanych inwestycji na 2013 rok. 
3. Informacja na temat poniesionych kosztów w 2012 roku na obsługę prawną w  
    Urzędzie. 
4. Opracowanie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2013 rok.  
5. Wnioski z przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli dotyczącej  
    zasadności wydatkowania środków finansowych pochodzących z dotacji  
    budżetu gminy przez organizacje pozarządowe AXA, Klub Sportowy BÓBR i  
    Muzeum Ziemi Tłuszczańskiej w 2012 roku. 
6. Sprawy bieżące. 
7. Prośba o analizę rozpatrzenia interpelacji i wniosków za I kwartał 2012 roku .  
8. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1. Protokół z ostatniego posiedzenia  Komisji został przyjęty.  
 
Ad2. Na zaproszenie Przewodniczącego Komisji w tej części posiedzenia 
uczestniczył Burmistrz. Przewodniczący Komisji zwracając sie do Burmistrza 
powiedział, że kilku radnych nie będzie mogło uczestniczyć w dzisiejszym 
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popołudniowym spotkaniu, ponieważ w dniu dzisiejszym otrzymali tą 
informacje i niestety mają już czas zorganizowany.   
W związku z tym radni chcą zadać kilka pytań związanych z budżetem gminy 
na 2013 rok. 
 
Radny Szydlik poinformował, że odnośnie dzisiejszego spotkania za późno była 
przekazana informacja. Dodał,  że Burmistrz i urzędnicy są etatowi, są na 
miejscu, a każdy z radnych ma jakieś obowiązki i pracuje, dlatego  ciężko jest 
się zgrać, jeśli informacje otrzymuje się w tym samym, dniu co spotkanie.   
 
Burmistrz – wczoraj spotkałem się z Przewodniczącym Komisji Budżetowej, 
prosiłem o ustalenia dogodnego terminu, ale ponieważ na sesję budżetową te 
dokumenty muszą wyjść z Urzędu wcześniej i związku z tym i z pytaniami jakie 
Pan Przewodniczący mi zadał stwierdziłem, że spotkanie musi się odbyć szybko  
i nie wykluczam, że takie spotkanie będzie jeszcze nie jedno. Tylko chciałbym 
żeby sprawy budżetu  były jeżeli nie dogadane, to chociaż omówione. 
Nie chciałbym, żeby było w ten sposób, że Burmistrz  zrobił swoje, Rada robił 
swoje, a Pani Skarbnik ma problem, żeby to wszystko poskładać.  
 
 Radny Szydlik – mieliśmy spotkanie Klubowe kilka dni temu i tak jak w 
zeszłym roku te drobniejsze inwestycje poustalaliśmy między sobą, jakie kto ma 
priorytety, te kwoty były zróżnicowane bo wiadomo, jeśli dzieje się coś dużego, 
w danym okręgu, to tam jest mniejsza kwota. 
 
Burmistrz – chciałem poinformował, że  otrzymałem pismo ze Starostwa 
odnośnie realizacji wspólnych zadań Powiatu z Gminą  i tych zadań jest  nie 
dwa tylko trzy, przedstawię to na tym spotkaniu dzisiaj o godzinie 17.00 
Będzie także podana na spotkaniu informacja odnośnie wolnej kwoty. 
Jeżeli rozdrobnimy znowu ten budżet, to będziemy musieli zmniejszać zakres 
tych dużych wskazanych inwestycji i trzeba dzisiaj mieć tego świadomość. 
 
Radny Szydlik – mamy tego świadomość, ale pytanie też jest takie, ile Gmina 
tych dużych inwestycji naraz uciągnie, robić trzeba oczywiście, ale potrzeby są 
różne i nie można zapominać o tych drobnych inwestycjach.  
 
Burmistrz – potrzeby są różne i ogromne, ale na spotkaniu w Miąsem Pan radny 
Sobczak nalegał na zamieszczenie w projekcie budżetu gminy na 2013 rok 
budowy  SUW w Łysobykach, jak na to zapatruje się Klub Radnych, czy ten 
temat był poruszany?  
Moja propozycja jest taka, żeby wybudować SUW w Kozłach  z  siecią  
wodociągową, ponieważ  wybudowanie samego SUW bez sieci nie ma sensu, 
następnie połączyć sieć wodociągową z osiedlem Klonowa –Norwida, druga 
sprawa to SUW w ulicy Wąskiej jest w kiepskim stanie i  w każdej chwili może 
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nastąpić tam awaria, w związku z powyższym i tak musimy zabezpieczyć 
dostawę wody z innego SUW-u. Do tej pory też nie było wykonane połączenie 
od Chrzęsnego do Tłuszcza, środków wolnych jest niewiele i dlatego trzeba się 
zastanowić.   
 
Przewodniczący Komisji poparł stanowisko Burmistrza. 
 
Radny Sobczak uważa, że można zrezygnować z budowy hali sportowej na 
rzecz SUW w Łysobykach. 
 
Wytworzyła się dyskusja. 
 
Radny Robert Szydllik zapoznał Komisję z wnioskiem Klubu Radnych „Razem 
dla Gminy” w sprawie wprowadzenie zmian w projekcie budżetu na 2013 rok, 
które umożliwi ą realizację  tzw. mniejszych zadań inwestycyjnych. 
Wniosek stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Ad3. Przewodniczący Komisji poinformował Burmistrza, że w dalszym ciągu 
Komisja nie otrzymała informacji związanych z poniesionymi kosztami na 
obsługę prawną w Urzędzie w 2012 roku.  
 
Ad4. Komisja opracowała plan pracy i plan kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Tłuszczu na 2013 rok, zgodnie z załącznikiem  nr 2 do niniejszego 
protokółu. 
 
Ad5. Pan Mirosław Sobczak  odczytał wnioski pokontrolne z przeprowadzonej 
przez Komisję Rewizyjną kontroli w Urzędzie Miejskim w Tłuszczu w dniach 3 
i 5 grudnia 2012 roku, które stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.    
 
Ad6. Do Komisji wpłynęły następujące pisma: 
 
1.Pani X  zamieszkała w Warszawie, zwraca się z prośbą o wykup działki 
gruntu nr 2225 o pow. 591 m2  za kwotę 10 000 zł  położonej w Tłuszczu przy 
ulicy Długiej z przeznaczeniem na drogę publiczną.  
Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 

 
Komisja po zapoznaniu się z pismem i wyjaśnieniami  Pani Elżbiety Czachowicz  
opiniuje pozytywnie. 
 
2. Rodzice uczniów Zespołu Szkół im. Władysława Podkowińskiego w Mokrej 
Wsi zwracają się z prośba o wybudowanie łącznika między szkołą a salą 
gimnastyczną . Pismo stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu.  
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Komisja zapoznała się.  
 
3. Starostwo Powiatowe w Wołominie wystosowało pismo w którym informuje,   
że podjęło w dniu 29 listopada 2012 roku Uchwałę w sprawie wprowadzenia 
programu Powiatowej Karty Rodziny TAKrodzina.pl., której kopie wraz z 
załącznikami dołącza do niniejszego pisma, które stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokółu. 
 
Komisja zapoznała się.  
 
Ad7. Komisja zwróciła się do Burmistrza z wnioskiem o: 
 
      Przygotowanie zestawienia sposobu rozpatrzenia interpelacji i wniosków  
      kierowanych do Burmistrza Tłuszcza w okresie I półrocze 2012 roku na  
      posiedzenie Komisji w dniu 21 grudnia 2012 roku godzina 8. 30.  
 
  
Ad8. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 21 grudnia 2012 
roku godzina 8.30   
  
 
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                              
                                                                              Przewodniczący Komisji  
                                                                                                
                                                                                    Tadeusz Groszek  
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska 20 grudnia 2012. 


